

## PRAYERS

Mr. Tessier, from the Standing Committee on Agriculture, presented the Second Report of the Committee, which is as follows:

In accordance with its Order of Reference of Friday, May 16, 1980, your Committee has considered Bill C-15, An Act to amend the Livestock Feed Assistance Act, and has agreed to report it without amendment.

A copy of the Minutes of Proceedings and Evidence relating to this Bill (*Issue No. 4*) is tabled.

(*The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 7 to the Journals*).

Madam Speaker informed the House that the Clerk Assistant of the House had laid upon the Table the Eighth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Province of Ontario, concerning interest rates, presented, by filing with the Clerk Assistant of the House, by the honourable Member for Oshawa (Mr. Broadbent) on Monday, June 9, 1980, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Mr. Trudeau, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Copies of (1) Suggested Agenda for the Meeting of First Ministers on the Constitution, Ottawa, June 9, 1980. (English and French).—Sessional Paper No. 321-5/65A;

(2) A Statement of Principles for a New Constitution, dated June 10, 1980. (English and French).—Sessional Paper No. 321-5/65B;

(3) Priorities for a New Canadian Constitution proposed by the Government of Canada on June 9, 1980, dated June 10, 1980. (English and French).—Sessional Paper No. 321-5/65C; and

(4) Calendar for Future Meetings of First Ministers and Ministers on the Constitution proposed by the Government of Canada, dated June 10, 1980. (English and French).—Sessional Paper No. 321-5/65D.

By unanimous consent, it was ordered,—That the documents be printed as an appendix to this day's House of Commons *Debates*.

A petition was presented by the honourable Member for Wetaskiwin (Mr. Schellenberger).

Mr. Yurko, seconded by Mr. Schellenberger, by leave of the House, introduced Bill C-598, An Act to provide for the patriation of the British North America Act and for the amendment in Canada of the Constitution of Canada, which

## PRIÈRE

M. Tessier, du Comité permanent de l'agriculture, présente le deuxième rapport de ce Comité, dont voici le texte:

Conformément à son Ordre de renvoi du vendredi 16 mai 1980, votre Comité a étudié le Bill C-15, Loi modifiant la Loi sur l'aide à l'alimentation des animaux de ferme, et a convenu d'en faire rapport sans modification.

Un exemplaire des procès-verbaux et des témoignages relatifs à ce Bill (*fascicule n° 4*) est déposé.

(*Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 7 aux Journaux*).

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le Greffier adjoint a déposé sur le Bureau le huitième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la province de l'Ontario, concernant les taux d'intérêt, présentée et déposée comme pièce auprès du Greffier adjoint de la Chambre par l'honorable député d'Oshawa (M. Broadbent) le lundi 9 juin 1980, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

M. Trudeau, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copies de documents relatifs à une session de travail, tenue à Ottawa le 9 juin 1980 au sujet d'un renouveau de la Constitution: (1) Ordre du jour proposé pour la réunion des premiers ministres sur la Constitution. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-5/65A;

(2) Déclaration de principes en faveur d'une nouvelle Constitution, en date du 10 juin 1980. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-5/65B;

(3) Priorités pour une nouvelle Constitution canadienne proposée par le gouvernement du Canada, en date du 10 juin 1980. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-5/65C; et

(4) Calendrier proposé par le gouvernement du Canada pour les réunions à venir des premiers ministres et des ministres responsables de la Constitution, en date du 10 juin 1980. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-5/65D.

Du consentement unanime, il est ordonné,—Que ces documents soient imprimés en appendice aux *Débats* de ce jour.

L'honorable député de Wetaskiwin (M. Schellenberger) présente une pétition.

M. Yurko, appuyé par M. Schellenberger, dépose, avec la permission de la Chambre, le Bill C-598, Loi prévoyant le rapatriement de l'Acte de l'Amérique du Nord britannique et la modification au Canada de la Constitution du Canada, qui